
Tisztelt Városlakók!

Engedjék meg, hogy tájékoztassam Önöket a 2022. évben végzett képviselői munkámról!

1.

Ø A Városstratégiai Bizottság elnökeként a 2022. évben9 ülést vezettem, melyen összesen 124

határozatot hoztunk.

 A bizottsági üléseket megelőzően a napirendi pontokkal kapcsolatban helyszíni bejárásokat

tartottam, az ügyben érintett személyekkel beszélgetéseket folytattam.

Ø Oroszné Dr Nagy Matild Képviselő Asszony sajnálatos halálesete miatt megbízást kaptam a

Kulturális Bizottság elnöki feladatának ellátására. 2022-ben 3 bizottsági ülést vezettem,

melyen összesen 14határozatot hoztunk.

2. A 2021-ben tett javaslataim megvalósítása

Ø Előző évben javaslatot tettemledes világítótestek felszerelésére az Arany János út Harangodra

vezető szakaszán, a lakosság biztonságának érdekében.- 2022-ben megvalósult.

Ø Ugyancsak előző évben kezdeményeztema református templom melletti parkoló világításának

megoldását mozgásérzékelő lámpák kihelyezésével.- 2022-ben megvalósult, mely  után  a

kórház dolgozóinak kérésére állíttattam a megvilágításon.

Ø Javaslatot tettem továbbá, védőkorlát kihelyezésére a Budai Nagy Antal és a Széchenyi út

kereszteződésében, a biztonságos gyalogos és kerékpáros közlekedés érdekében. - 2022-ben

megvalósult.

3. A 2022-ben tett javaslataim megvalósítása

Ø A városi kulturális programterv összeállításánál javaslatot tettem a Kállai Kettős

Néptáncfesztivál újra élesztésére, mely a Népművészeti fesztivál keretében valósult meg 6

néptánccsoport részvételével.

Ø Több esetben jelzéssel éltem az önkormányzati ingatlanok területének kaszálására. – Minden

esetben megvalósult.

Ø Ugyancsak kértem több utcán a járdák melletti bokrok vágását: Jókai út, Bocskai út. –Minden

esetbenmegvalósult.

Ø Kezdeményeztem az Akácos út végén található területszemétlerakási problémájának

megszüntetését. – A terület körbekerítésével megvalósult.

Ø Több alkalommal tekintettem meg a főtéren található játszóteret, fotót készítettem a javítandó

játékokról, majd jeleztem a problémákat.–A javítások megtörténtek.

Ø Javasoltam a strand melletti híd padlózatának cseréjét. – Nem valósult meg.

Ø Kértem az Ínségdomb területének takarítását, kaszálását, padok kihelyezését, a futballkapuk

rögzítését. – Részben valósult meg.



Ø Lakossági kérésre kezdeményeztem a Pepco parkolójának bejáratánál a vízelvezető

föléfémlemez elhelyezését, a gépjárművek védelmében. - Megvalósult.

Ø Lakossági kérésre tettem javaslatot aKorányi Frigyes Görögkatolikus Általános

Iskola, Gimnázium és Kollégiumelőtti buszmegállóhoz kerékpártárolók bővítésére. -

Megvalósult.

Ø Kezdeményeztem a képviselő testület felé karácsonyi utalvány osztását. – Nem valósult meg.

Ø Javaslatot tettem a buszvárók fedésére az ott várakozó utasok védelmében. - A megvalósítás

folyamatban van.

Ø Kértem, hogy a temető területén több ponton helyezzenek ki földet, hogy a hozzátartozók meg

tudják tölteni a sírokat az őszi virágok ültetésekor. Megvalósult.

4.

Ø A Társadalmi együttműködést szolgáló komplex programok megvalósítása Nagykállóban

Támogató Csoportjának tagjaként havi rendszerességgel tartottunk megbeszélést. Javaslatokat

tettem a különböző programokra, melyeken aktívan részt vettem.Az Akácos úti Közösségi ház

rendezvényein 2022-ben is rendszeresen jelen voltamés támogattam a programokat.

Ø Bizottsági tagként vettem részt a Nagykállói Napsugár Bölcsőde kisgyermeknevelői és dajka

álláshelyekre pályázók állásinterjúján.

Köszönöm, hogy megtisztelt figyelmével!

   Nagykálló, 2023. január 30.      Tisztelettel: Bereczkiné Pápai Margit

önkormányzati képviselő


